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Místo konání:   Obecní úřad Kanice 

Datum konání:   16. 10. 2023 

Čas zahájení:    19:00 h 

Číselná řada usnesení: 6/x/2023 

Předsedající:   Hana Rakšány Dvořáková, starostka 

 

Přítomní zastupitelé:  

Jan Beran   ANO 

Blanka Kalivodová  ANO 

Vlastimil Minařík  ANO 

David Neckař   ANO 

Martin Ondroušek  ANO 

Petr Petlach   ANO 

Hana Rakšány Dvořáková ANO 

 

Celkový počet zvolených zastupitelů: 7  

(usnášeníschopnost při účasti alespoň 4 zastupitelů) 

Přítomno zastupitelů:  7 

Zasedání usnášeníschopné: ANO 

 

Program: 

1. Zahájení, schválení zapisovatele, schválení ověřovatelů zápisu, schválení (změny) 

programu jednání 

2. Zpráva starostky obce o činnosti orgánů obce za období od minulého zasedání 

zastupitelstva 

3. Schválení rozpočtového opatření č. 4  

4. Schválení smlouvy o spolupráci při realizaci projektu Zkvalitnění nakládání s odpadem na 

území Dobrovolného svazku obcí KTS EKOLOGIE 

5. Schválení cenové nabídky na instalaci ukazatelů rychlosti v obci Kanice 

6. Schválení žádosti o dotaci na pořízení nové cisternové automobilové stříkačky pro JSDH 

Kanice  

7. Schválení žádosti o změnu Územního plánu obce Kanice pro pozemky v k.ú. Kanice 

dříve označené těmito parcelními čísly 491/96, 491/100 (nyní sloučeny s pozemkem 

parc .č. 491/84), 491/101 (nyní sloučen s pozemkem parc. č. 491/109), 491/102 (nyní 

sloučen s pozemkem parc. č. 491/147), 491/103 (nyní sloučen s pozemkem parc. č. 

491/83) a 491/104 (nyní sloučen s pozemkem parc. č. 491/86) 

8. Diskuse, informace a nezodpovězené ústní otázky občanů 

9. Závěr 
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1. Schválení zapisovatele, schválení ověřovatelů zápisu, schválení (změny) programu 

jednání 

 

Schválení zapisovatele 

Znění návrhu Zapisovatelem pro pořízení zápisu ze zasedání zastupitelstva obce je 
Martin Ondroušek 

Hlasování pro: 7 proti: 0 zdržel se: 0 

Schváleno ANO 

 

Schválení ověřovatelů zápisu 

Znění návrhu Ověřovateli zápisu ze zasedání zastupitelstva obce jsou Jan Beran a 
Vlastimil Minařík 

Hlasování pro: 7 proti: 0 zdržel se: 0 

Schváleno ANO 

 

Schválení, popř. změna programu jednání 

Byly podány 
návrhy na 
změnu 
programu? 

NE 

Návrh 
usnesení 

Program zasedání zastupitelstva obce byl jako celek schválen v původním 

zveřejněném znění 

Hlasování pro: 7 proti: 0 zdržel se: 0 

Jmenovitě    

Schváleno ANO 

 

 

2. Zpráva starostky obce o činnosti orgánů obce za období od minulého zasedání 

zastupitelstva 

Usnesení č. 5/1/2023 Smlouva o zřízení věcného břemene s EG.D, a.s. na akci „Kanice, 
565/49,50, DSNN, Dvořáková, Berka“ byla podepsána. 

Usnesení č. 5/2/2023 Smlouva o dílo s ExpolineRealitní s.r.o. na akci „Kanice, 
prodloužení chodníku“ byla podepsána. 

Usnesení č. 5/3/2023 Cenová nabídka s Miroslavem Pokorným, KABEL-PROJEKT na 
akci „Kanice – obnova části veřejného osvětlení“ byla 
odsouhlasena. 

 

3. Schválení rozpočtového opatření č. 4 

Předkladatel starostka a předseda finančního výboru 

Přednesení 
návrhu včetně 

Rozpočtové opatření č. 4 spočívá především v následujících změnách 
rozpočtu obce Kanice na rok 2023: na příjmové straně vyšší daňové příjmy, 



ZÁPIS O PRŮBĚHU ZASEDÁNÍ  

ZASTUPITELSTVA OBCE KANICE 
 

Stránka 3 z 8 
 

odůvodnění a 
případných 
dopadů na 
rozpočet obce 

vyšší příjmy z prodeje dřeva z obecního lesa, příjmy z pojistného plnění, dar 
na odpadové hospodářství, vyšší úroky z bankovních vkladů; na výdajové 
straně navýšení prostředků na mzdy zaměstnanců OÚ (mimo starostku a 
místostarostu) z důvodu postupu do vyššího platového stupně, navýšení 
prostředků na pojištění majetku obce, navýšení rozpočtové rezervy.   
Celkové příjmy a výdaje rozpočtu obce zůstávají vyrovnané a činí 
49.465.600,- Kč. Celé rozpočtové opatření je přílohou tohoto zápisu a bude 
zveřejněno v souladu se zákonem o rozpočtových pravidlech územních 
rozpočtů. 

Rozprava Bez rozpravy 

Protinávrhy1 NE 

Návrh 
usnesení 

Zastupitelstvo obce Kanice schválilo rozpočtové opatření č. 4 k rozpočtu 
obce Kanice na rok 2023. Rozpočtové opatření č. 4 je přílohou tohoto 
zápisu. 

Hlasování pro: 7 proti: 0 zdržel se: 0 

Jmenovitě2    

Schváleno ANO 

Číslo usnesení 6/1/2023 

Odpovědnost starostka 

Termín  
1Jsou-li protinávrhy, hlasuje se nejprve o nich v opačném pořadí, než byly podány. Pokud není žádný 

protinávrh přijat, hlasuje se o původním návrhu. 
2Při jednohlasnosti nevyplňujte 

 

 

4. Schválení smlouvy o spolupráci při realizaci projektu Zkvalitnění nakládání s 

odpadem na území Dobrovolného svazku obcí KTS EKOLOGIE 

Předkladatel místostarosta 

Přednesení 
návrhu včetně 
odůvodnění a 
případných 
dopadů na 
rozpočet obce 

Obec Kanice podala přihlášku do Dobrovolného svazku obcí KTS EKOLOGIE 
z důvodu zajištění co nejefektivnějšího nakládání s odpady vzniklými na 
území obce. KTS EKOLOGIE organizuje pro větší množství členských obcí 
společnou žádost o dotaci a na projekt „Zkvalitnění nakládání s odpadem 
na území Dobrovolného svazku obcí KTS EKOLOGIE“, který spočívá 
v pořízení odpadových nádob pro zavedení systému sběru odpadů door-
to-door. Obec Kanice má v plánu na systém door-to-door v budoucnu přejít 
a z toho důvodu se chce přidat ke společnému podání žádosti o dotaci a 
společnému pořízení odpadových nádob. Výhoda tohoto postupu je jednak 
v zajištění bezplatné administrace žádosti a výběrového řízení odborným 
subjektem nasmlouvaným ze strany DSO KTS EKOLOGIE a jednak 
v potenciální úspoře z rozsahu díky velkému množství společně 
pořizovaných nádob.   

Rozprava Blanka Kalivodová: velké množství popelnic, velké množství plastu, systém 
door-to-door by se dal nahradit něčím jiným; ideální by bylo zvýšení počtu 
sběrných míst po obci 
David Neckař: souhlasí s názorem Blanky Kalivodové 
Místostarosta: je počítáno se sadou popelnic pro každé číslo popisné 
s odečtením neobydlených domů. 
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Protinávrhy1 NE 

Návrh 
usnesení 

Zastupitelstvo obce Kanice schválilo smlouvu o spolupráci při realizaci 
projektu Zkvalitnění nakládání s odpadem na území Dobrovolného 
svazku obcí KTS EKOLOGIE mezi obcí Kanice jako příjemcem a 
Dobrovolným svazkem obcí KTS EKOLOGIE jako poskytovatelem. 

Hlasování pro: 5 proti: 0 zdržel se: 2 

Jmenovitě2 Hana Rakšány 
Dvořáková, Martin 
Ondroušek, Petr 
Petlach, Jan Beran, 
Vlastimil Minařík 

 Blanka Kalivodová, David 
Neckař 

Schváleno ANO 

Číslo usnesení 6/2/2023 

Odpovědnost starostka 

Termín  

 

5. Schválení cenové nabídky na instalaci ukazatelů rychlosti v obci Kanice 

Předkladatel starostka 

Přednesení 
návrhu včetně 
odůvodnění a 
případných 
dopadů na 
rozpočet obce 

Za účelem zklidnění dopravy v okolí přechodu na návsi, kde je během dne 
zvýšený provoz chodců (především dětí jdoucích do školy a ze školy) a před 
nepřehlednou zatáčkou u Hasičky, si nechala obec Kanice předložit nabídky 
na informační ukazatele rychlosti, které by měly být umístěny jeden před 
zatáčkou od Řícmanic ústící na náves a druhý v klesání od Ochozi před 
zatáčkou u hasičky. Obdrželi jsme nabídky od firem DOSIP Servis, Bártek a 
Empesort. Cenově nejvýhodnější byla nabídka od firmy DOSIP Servis, s.r.o., 
Krahulov, 37, 675 21 Okříšky, IČ 27720713 za 139 285,- Kč vč. DPH za oba 
ukazatele včetně montáže a veškerého příslušenství a služeb souvisejících 
s instalací.   

Rozprava Vlastimil Minařík: zbytečně vynaložené peníze z pohledu řádného 
hospodáře, radary tohoto typu neřeší dopravní situaci 
Jan Beran: nenašel jsem žádnou statistiku, která by říkala, zda informativní 
radary jsou účinné či nikoli 
Blanka Kalivodová: mělo by se řešit komplexně, zvážit variantu 
zpomalovacího semaforu, dopravního zrcadla pro chodce 
Místostarosta: chceme řešit situaci na návsi s Policií ČR a radary bereme 
jako první z opatření 

Protinávrhy1 ANO 

Návrh 
usnesení 

Zastupitelstvo obce Kanice schválilo cenovou nabídku č. 082-23-PO-UK-
Kanice na 2 ks informačních ukazatelů rychlosti od společnosti DOSIP 
Servis s.r.o. a pověřuje starostku obce k její akceptaci.   

Hlasování pro: 4 proti: 2 zdržel se: 1 

Jmenovitě2 Hana Rakšány 
Dvořáková, Martin 
Ondroušek, Petr 
Petlach, Jan Beran 

Vlastimil Minařík, 
Blanka Kalivodová 

David Neckař 

Schváleno ANO 

Číslo usnesení 6/3/2023 
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Odpovědnost starostka 

Termín  

 

Protinávrh 1: 

Předkladatel David Neckař 

Přednesení 
návrhu včetně 
odůvodnění a 
případných 
dopadů na 
rozpočet obce 

Návrh na alternativu k předložené nabídce, spočívající v instalaci radarů 
s možností reportování registrační značky. Případně prověřit možností 
umístění zpomalovacího semaforu. Zařadit do řešení i jiné prvky (např. 
vodorovné dopravní značení, dopravní zrcadlo) a konzultovat s příslušnými 
orgány a institucemi. 

Rozprava  

Návrh 
usnesení 

Zastupitelstvo obce Kanice se rozhodlo nechat vypracovat a zvážit  
alternativní nabídku k předložené nabídce nabídku č. 082-23-PO-UK-
Kanice. Součástí této nabídky bude instalace radarů s možností 
reportování RZ, případně zpomalovacího semaforu. 

Hlasování pro: 3 proti: 3 zdržel se: 1 

Jmenovitě Vlastimil Minařík, 
Blanka Kalivodová, 
David Neckař 

Hana Rakšány 
Dvořáková, Martin 
Ondroušek, Petr 
Petlach 

Jan Beran 

Schváleno NE 

Číslo usnesení x/x/2022 

Odpovědnost  

Termín  

 

6. Schválení žádosti o dotaci na pořízení nové cisternové automobilové stříkačky pro 

JSDH Kanice 

Předkladatel David Neckař 

Přednesení 
návrhu včetně 
odůvodnění a 
případných 
dopadů na 
rozpočet obce 

Výjezdová jednotka dlouhodobě poukazuje na potřebu modernizace 
prvního výjezdového vozidla – cisternové automobilové stříkačky (CAS). 
Důvodem je nevyhovující spolehlivost, technický stav i vybavení stávajícího 
vozu. Přezkumem různých variant bylo vyhodnoceno, že nejvhodnější 
cestou je pořízení nového vozu za využití dotace od HZS. Dotace jsou 
vypsané na určité typy vozidel, pro naše účely je nejvhodnější vozidlo 
označené CAS 30/9000/540 S3VH. Důvody pro tuto volbu: dobrá 
průchodnost terénem, dostatečná zásoba vody (velkou část výjezdů tvoří 
lesní požáry), nízká výška, kabina pro 4 osoby (pro přepravu mužstva máme 
plně vybavený dopravní automobil). Navrhuji tedy podat žádost o dotaci 
v aktuálně vypsané výzvě na přistoupení k rámcové smlouvě o pořízení 
nových vozidel pro HZS a JSDHo. Pokud bychom dotaci získali, její 
předpokládaná výše by byla 4 miliony Kč. Celková předpokládaná cena 
vozidla je 10 mil. Kč, budeme hledat možnosti dalšího financování 
(Jihomoravský kraj). 
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Rozprava Jan Beran: potřeba nové CAS byla podrobně probrána na pracovní schůzce 
zastupitelů. 
Místostarosta: nákup nového vozu má smysl oproti nákupu vozu 
repasovaného, který vydrží podstatně kratší dobu.  

Protinávrhy1 NE 

Návrh 
usnesení 

Zastupitelstvo obce Kanice schválilo podání žádosti o dotaci na pořízení 
nové cisternové automobilové stříkačky CAS 30/9000/540 – S3VH pro 
JSDH Kanice z programu „Dotace pro jednotky SDH obcí“, který 
zabezpečuje Ministerstvo vnitra – generální ředitelství Hasičského 
záchranného sboru České republiky a současně pověřuje starostku obce 
k podpisu smlouvy o vymezení práv a povinností mezi centrálním 
zadavatelem a pověřujícím zadavatelem (přístupová smlouva k rámcové 
dohodě MV – GŘ HZS ČR). 

Hlasování pro: 7 proti: 0 zdržel se: 0 

Jmenovitě2    

Schváleno ANO 

Číslo usnesení 6/4/2023 

Odpovědnost starostka 

Termín  

 

7. Schválení žádosti o změnu Územního plánu obce Kanice pro pozemky v k.ú. Kanice 

dříve označené těmito parcelními čísly 491/96, 491/100 (nyní sloučeny s pozemkem 

parc .č. 491/84), 491/101 (nyní sloučen s pozemkem parc. č. 491/109), 491/102 

(nyní sloučen s pozemkem parc. č. 491/147), 491/103 (nyní sloučen s pozemkem 

parc. č. 491/83) a 491/104 (nyní sloučen s pozemkem parc. č. 491/86) 

Předkladatel starostka 

Přednesení 
návrhu včetně 
odůvodnění a 
případných 
dopadů na 
rozpočet obce 

Obec Kanice obdržela od vlastníků pozemků p.č. 491/84, 491/109, 491/147 
a 491/83 v k.ú. Kanice žádost o změnu Územního plánu obce Kanice 
spočívající ve změně částí pozemků p.č. 491/84, 491/109, 491/147 a 
491/83 v k.ú. Kanice odpovídající dříve označeným pozemkům p.č. 491/96, 
491/100, 491/101, 491/102, 491/103 a 491/104, jež jsou vedeny 
v aktuálním územním plánu obce Kanice jako plochy veřejného 
prostranství (PV), a to na plochy bydlení v rodinných domech (Br). Žádost 
je motivována tím, že předmětný pozemek v současné době neslouží jako 
veřejné prostranství (cesta), i když v minulosti byla cesta na tomto 
pozemku plánována a současně bezprostředně přiléhá k pozemkům p.č. 
491/84, 491/109, 491/147 a 491/83, které jsou vedeny jako plocha bydlení 
v rodinných domech. Do budoucna obec na tomto pozemku a v této 
lokalitě cestu neplánuje a navrhovaná změna územního plánu by tak nijak 
nezasáhla do rozvojových cílů obce. Z výše uvedených důvodů obec 
s navrženou změnou souhlasí. Současně však upozorňuje vlastníky 
požadující změnu, že změnu bude potřeba vznést v rámci příští změny 
územního plánu obce Kanice. 

Rozprava Bez rozpravy 

Protinávrhy1 NE 
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Návrh 
usnesení 

Zastupitelstvo obce Kanice schválilo změnu částí pozemků p.č. 491/84, 
491/109, 491/147 a 491/83 v k.ú. Kanice odpovídající dříve označeným 
pozemkům p.č. 491/96, 491/100, 491/101, 491/102, 491/103 a 491/104 
v k.ú. Kanice vedených v územním plánu obce Kanice jako plocha 
veřejného prostranství (PV), a to na plochy bydlení v rodinných domech 
(Br). 

Hlasování pro: 7 proti: 0 zdržel se: 0 

Jmenovitě2    

Schváleno ANO 

Číslo usnesení 6/5/2023 

Odpovědnost starostka 

Termín  

 

8. Diskuse, informace a nezodpovězené ústní otázky občanů 

Byla zahájena výstavba prodloužení chodníku k zastávce Kanice, koupaliště. Dle 

smlouvy by dokončení stavby mělo být nejpozději do konce listopadu. Na tuto akci 

byla získána dotace z IROP, která pokryje 95 % uznatelných nákladů.  

Bylo zahájeno výběrové řízení na dodávku kompostérů v rámci projektu Předcházení 

vzniku odpadů v obci Kanice. Dle návrhu smlouvy bude dodávka kompostérů do 4 

měsíců od jejího uzavření. Na tuto akci byla získána dotace z OPŽP, která pokryje 85 % 

uznatelných nákladů.  

Dne 6. 10. byl v ZŠ a MŠ Kanice uspořádán ekoden, v rámci kterého proběhla osvěta a 

soutěže dětí týkající se třídění odpadů, prohlídka a demonstrace popelářského vozu a 

rovněž vybudování nových hracích přírodních prvků pro děti v parčíku před školou.      

Dne 6. 10. proběhlo první setkání se seniory za účelem vzájemné spolupráce při 

organizování volnočasových aktivit a většího zapojení této skupiny do dění v obci.  

Vlastimil Minařík: jak je to s rozšířením místní komunikace směrem na Chocholky? 

Starostka: zítra proběhne zaměření, následně se začne projektovat. 

Vlastimil Minařík: začátkem října bylo 20. výročí partnerství s obcí Spillern. Počítá 

vedení obce s pozváním zástupců obce Spillern do Kanic? 

Starostka: počítáme s pozváním zástupců obce Spillern začátkem příštího roku. 

Blanka Kalivodová: uvažuje se o tradičním předvánočním koncertu ve škole. 

Občanka: na Nových Chocholkách je hluk (i v noci) při vhazování skla do kontejnerů; 

obecní rozhlas často opakuje zprávy. 

Starostka: rozhlas je prakticky jediným informačním kanálem především pro seniory, 

kteří zpravidla nedisponují mobilním telefonem; ohledně hluku od kontejnerů lze 
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například rozmístit cedule vyzývající k ohleduplnosti k ostatním občanům při 

vyhazování skla. 

 

9. Závěr 

 

Čas ukončení jednání:  21:00 h 

 

V Kanicích dne:  16. 10. 2023 

 

Zapsal:    Martin Ondroušek 

 

Ověřovatelé zápisu:  Jan Beran, Vlastimil Minařík 

Podpisy: 

 

 

Starostka:   Hana Rakšány Dvořáková 

Podpis: 

 

 

 

 


